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5th Daliangshan International Theatre Festival 2023 

29 November to 10 December 2023, Daliangshan, Xichang, China 

 

The highly anticipated fifth edition of the Daliangshan International Theatre Festival is set to take place from 29 

November to 10 December in Xichang, the capital of the Liangshan Yi Autonomous Prefecture in Southwest 

China's Sichuan Province. Themed "Return and Contemplation", the festival aims to reconnect with the 

fundamental purpose of theater and explore the essence of life. It advocates for the socialization of theatre 

creation and the democratization of theatre appreciation. The festival will feature a diverse range of activities, 

including local and international theatre performances, conferences, workshops, and more. This platform will 

foster multicultural exchange and promote the friendship between nations. 

 

163rd Executive Council Meeting 

4 – 5 December 2023, Xichang, Sichuan Province, China 

The festival organizers extend a sincere invitation to the members of the Executive Council of the ITI, esteemed 

experts in the performing arts, to participate in the festival's relevant activities. Furthermore, the 163 Executive 

Council Meeting will be held from 4 to 5 December during the festival. The meeting presents a valuable 

opportunity for the first in-person gathering following the Congress, serving as a crucial platform for important 

deliberations and constructive discussions.  

 

Zimbabwe and French Performance at the Festival 

Two performances were recommended by ITI and have been accepted by the festival organizers. These 

captivating performances were previously presented during the 36th ITI World Congress in Fujairah, UAE: 

“Zandezi” by the Zimbabwe Theatre Academy and “Le marin perdu” by Faustino Blanchut, Natalia Vallebona, and 

Scali Tiziano from France and Italy 

 

About the Daliangshan International Theatre Festival 

The Daliangshan International Theatre Festival was initiated by Pu Cunxin, famous Chinese actor, President of the 

Chinese Theatre Academy (the Chinese Centre of ITI), alongside a collective of 23 esteemed Chinese and foreign 

artists and cultural scholars. Serving as China's only theatre festival held during the winter season, the 

Daliangshan International Theatre Festival has become a prominent platform for artistic exchange and 

exploration. ITI worldwide has been connected with this festival since its inaugural edition in 2019. 

 

For further information, please contact: info@iti-worldwide.org  
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Centre chinois de l’ITI 

 
5e Festival international de théâtre de Daliangshan 2023 

Du 29 novembre au 10 décembre 2023, Daliangshan, Xichang, Chine 

 

La cinquième édition très attendue du Festival international de théâtre de Daliangshan aura lieu du 29 novembre 

au 10 décembre à Xichang, la capitale de la préfecture autonome Yi de Liangshan, dans la province du Sichuan, 

au sud-ouest de la Chine. Sous le thème Retour et contemplation, le Festival vise à renouer avec l'objectif 

fondamental du théâtre et à explorer l'essence de la vie. Il prône la socialisation de la création théâtrale et la 

démocratisation de l’intérêt pour le théâtre. Le Festival proposera un large éventail d'activités, notamment des 

représentations théâtrales locales et internationales, des conférences, des ateliers, etc. Cette plateforme 

favorisera les échanges multiculturels et encouragera l'amitié entre les nations. 

 

163e réunion du Conseil exécutif 

Du 4 au 5 décembre 2023, Xichang, province du Sichuan, Chine 

Les organisateurs du Festival invitent sincèrement les membres du Conseil exécutif de l'ITI, experts estimés des 

arts de la scène, à participer aux activités du Festival. En outre, la 163e réunion du Conseil exécutif se tiendra les 

4 et 5 décembre pendant le Festival. Cette réunion constitue une occasion précieuse de se réunir pour la 

première fois en personne après le Congrès, et servira de plateforme cruciale pour des délibérations importantes 

et des discussions constructives. 

 

Représentations zimbabwéennes et françaises au Festival 

Deux représentations ont été recommandées par l'ITI et ont été acceptées par les organisateurs du Festival. Ces 

spectacles captivants ont déjà été présentés lors du 36e Congrès mondial de l'ITI à Fujairah, aux Émirats arabes 

unis : Zandezi de la Zimbabwe Theatre Academy et Le marin perdu de Faustino Blanchut, Natalia Vallebona et 

Scali Tiziano de France et d'Italie. 

 

À propos du Festival international de théâtre de Daliangshan 

Le Festival international de théâtre de Daliangshan a été lancé par Pu Cunxin, célèbre acteur chinois et président 

de l'Académie du théâtre chinois (Centre chinois de l'ITI), avec un collectif de 23 artistes et spécialistes de la 

culture, chinois et étrangers, de renom. Seul festival de théâtre organisé en Chine pendant la saison hivernale, le 

Festival international de théâtre de Daliangshan est devenu une plateforme de premier plan pour l'échange et 

l'exploration artistiques. L'ITI est associée à ce festival depuis sa création. L'ITI est en relation avec ce festival 

depuis sa première édition en 2019. 

 

Pour de plus amples informations, veuillez contacter : info@iti-worldwide.org  
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